
 

Zápis č. 1/2015 z jednání Komise životního prostředí Rady městské části Praha 21, 

konané dne 12. 1. 2015 
 
Zahájení jednání: 16:00 

Ukončení jednání:       17:45  

1. Účastníci jednání 

 

Přítomni: Ing. Roman Březina (tajemník), RNDr. Jitka Jenšovská (předsedkyně komise), pan Miroslav Váša, 

 Ing. Václav Beroušek, Ing. Bc. Tomáš Černoušek Ph.D., Ing. Jitka Carbolová 

Omluveni: JUDr. Jindřiška Kubíková, Kateřina Burešová, Karla J. Čechová  

Neomluveni:   

Přizvaní zaměstnanci ÚMČ P21:   

Hosté: paní Dana Slabochová 

 

Program jednání 

 

Jednání zahájila předsedkyně komise a na úvod požádala paní Slabochovou, aby seznámila členy komise s posledním 

zápisem z jednání minulé komise a stavem jednotlivých bodů. 

 

Následně Ing. Březina informoval o stavu úkolů: 

 

1. Kanalizace OK 1 – OK 3 

Byl osloven správce kanalizace s dotazem, zda je možné odstranění výtoku do lesa. 

Výňatek z odpovědi:   

1)Přestavba kanalizace na oddílnou – řádově stamiliony Kč, rozkopání veškerých   

   povrchů v obci. 

            2)Výstavba 2 retenčních nádrží při OK3 a OK 2 – problém vzniká s výstavbou  

               retenční nádrže v chráněném území. 

           3)Přebudování části hlavního sběrače jeho zkapacitnění a současně i vytvoření trubní  

              retence od OK 3Velimská po OK2 Barchovickou v délce cca 3200m .Studii je možno  

             zpracovat na základě matematického simulačního modelu, který má PVS k dispozici. 

 

            Pan Váša a Ing. Beroušek se seznámí s Hydraulickým posouzením, které zpracoval   

            Hydroprojekt, a následně budou informovat komisi.  

 

2. Běchovický potok 

Ing. Březina zaslal dopis na GŘ Povodí Vltavy, s.p. a z odpovědi vyplývá, že 13.8.2014 zaslalo Povodí souhlasné 

stanovisko a dle zákona zažádá MHMP o převod. 

Ing. Březina zjistí, v jakém stavu je tato žádost na MHMP. 

 

3. Cesty                                         
Vyhotovený zákres byl předán na Stavební úřad a mapa vložena na webové stránky. 

 

4. Alej na hlavní  

Letos je plánováno s dalším kácením, výsadba se plánuje za dva roky, až bude patrné, že nově vysazené stromy 

netrpí dlouhodobou kontaminací půdy ze zimního solení. 

 

5. Alfresco                                                                                                                                                              
Členům komise byl předveden program, v kterém budou ukládány podklady k jednáním komise a kde bude možné 

diskutovat nad jednotlivými body. 

 

6. Přijetí nového člena                                                                                                  

Pan Pavel Švejnoha požádal, zda by mohl být členem KŽP.  

O tomto bodu bylo hlasováno. Pro – 5, proti- 0, zdržel se 0 

 

 

 



 

7. Plán těžby LČR                                                                                                                                

Mapa s vyznačením těžebních zásahů byla umístěna na webových stránkách a bude otištěna v Újezdském 

zpravodaji. Členové se dotázali, zda by bylo možné seznámit se s těžebními zásahy na celé decennium. Prověří 

Ing. Březina u zástupce LČR. 

 

 

Zapsal(a):  Ing. Březina 

 

Zápis sepsán dne: 13. 1. 2015 

Předáno k doplnění RNDr. Jenšovské: 13. 1. 2015 

 

Doplněno:  

Doplnění zapracováno: 

 

Zapsal(a): Březina 

Zápis ověřen dne: 13. 1. 2015 RNDr. J. Jenšovskou 

(případně pověřený zástupce) 

Termín příštího zasedání komise 

Příští jednání KŽP se koná 9. 2. od 17 hod. v malé zasedačce. 


